

EDELROSE OIL AND CREME

كريم وزيت إيديلروز من نيوكير

Natural specialist skin care products formulated to help improve the appearance of stressed skin, ageing skin, stretch marks, uneven skin tone and dry skin.

- For face and body
- Non-greasy
- Rapidly absorbed
- Hypoallergenic
- Suitable for all skin types
- No dyes
- Not tested on animals
- Skin compatibility dermatologically tested

Edelweiss extract

is unequally distributed and prefers rocky limestone places at 2000-3000 m altitude. Edelweiss has now been successfully cultivated in the mountains of Switzerland. Various studies have successfully proven its effects, e.g.:

- Edelweiss is a high performance antioxidant and possesses radical scavenging properties.
- Edelweiss is calming skin stressed under a variety of extreme climate conditions.
- Edelweiss enhances the skin's ability to produce collagen and hyaluronic acid, which are of enormous importance if your skin is to look healthy and firm.

Rose oil

is one of the best all-purpose oils to have around and one of the best oils to use on the skin. On the skin it is most effective for moisturizing and hydrating the skin, which is good for all skin types, but especially so for dry, mature and irritated skin.

Stressed skin

Environmental extremes generally induce considerable body discomfort. Hot conditions cause reactions in the skin such as increased perspiration and water evaporation. Ultra-violet radiation including the heating phenomena may result in sun damage. Dry climates lead to body dehydration and the skin must be moisturized.

Ageing skin

The human body is constantly under attack of free radicals. Free radicals are highly reactive molecules generated by the biochemical redox reactions that occur as part of normal cell metabolism, and by exposure to environmental factors such as UV light, smoke, pollutants and gamma radiation. Once formed, free radicals attack all structures (DNA, cells membranes, proteins) of the body and of the skin. As a result, free radicals have been identified as cause for numerous diseases and accelerated aging. Free radicals are the primary cause of accelerated aging. To prevent damages caused by free radicals attacks, the use of anti-oxidants is necessary. newcare Edelrose helps smooth and tone ageing, sagging and wrinkled skin on both the face and body.

Stretch marks

newcare Edelrose is formulated to help reduce the possibility of stretch marks forming during periods of rapid change of body size, such as pregnancy, teenage growth spurts and weight gain.

Dry skin

newcare Edelrose helps replenish the skin's natural oils stripped away by factors such as extreme weather, water with high chemical content, frequent bathing and the drying effects of central heating or air conditioning.

Directions of use

For best results, apply newcare Edelrose twice every day for a minimum of 3 months, massaging gently with the fingertips in a circular motion until fully absorbed. To help preventing stretch marks during pregnancy, massage newcare Edelrose into abdomen, hips, breasts, lower back and upper thighs twice daily from the first trimester until after birth.

Precautions

For external use only. Do not ingest. Do not use on broken skin. In the unlikely event of skin irritation, discontinue use. Individual results may vary. Do not store above 30 °C. To be used 9 months after opening (📅).

Ingredients

Edelrose Oil: Paraffinum liquidum, Helianthus Annus, Vitis Vinifera, Dicaprylyl Ether, Coco Caprylate/Caprate, Leontopodium Alpinum Extract, Tocopherol, Rosa Damascena, Citrus Aurantium Dulcis, Cananga Odorata, Citrus Limonum, Pelargonium Graveolens, Citrus Aurantifolia Peel, Mimosa Tuniflora Acacia Decurrens Dealbata, Nelumbo Nucifera

Edelrose Creme: Aqua ad, Mineral Oil, Isopropyl Palmitate, Glycerin, Paraffinum, Polyglyceryl-2 Sesquiosostearate, Leontopodium Alpinum Extract, Panthenol, Magnesii Sulfas, Polyethylene, Magnesium Stearate, Cera Alba, Cera Microcrystallina, Alluminium Distearate, Phenoxyethanol, Methylparaben, Ethylparaben, Butylparaben, Propylparaben, Iso-butylparaben, Rosa Damascena, Parfum

For more information

Should you have any questions or comments regarding newcare Edelrose please write to: New Pharma AG, Alpenblickstrasse 7, CH-8853 Lachen, Switzerland or visit www.newpharma.ch.

منتجات طبيعية متخصصة في العناية بالجلد تمت صياغتها لتساعد في تحسين شكل الجلد المرهق والقديم وأثار التمدد وعلاج عدم تناسق الجلد والجلد الجاف.

- للوجه والجسم
- غير دهني
- سريع الامتصاص
- قلة تسبب الالتهابات
- مناسب لجميع أنواع الجلد
- بغير صبغات
- غير مجرب على الحيوانات
- تم اختبار التوافق مع الجلد

خلاصة صيف الوادي

تنتشر هذه الزهور بصورة غير متساوية وتفضل الأماكن ذات الحجارة الكلسية على ارتفاعات 2000-3000 متر. تمت الآن وبجاح زراعة زهور صيف الوادي في جبال سويسرا. أثبتت دراسات متعددة تأثيراتها بنجاح مثلاً: تعتبر خلاصة صيف الوادي مضاداً للأداء وتملك خصائص اقتصاص الجذور الكيميائية الحرة. تهدئ خلاصة صيف الوادي الجلد المرهق نتيجة لتطويف المناخ الحادة. تحسن خلاصة صيف الوادي من قدرة الجلد على إنتاج الكولاجين وحمص الهيالبورونيك والزان يعتبران ذوي أهمية عالية إذا كنت ترغبين أن يبدو جلدك معافئاً ومتناسكاً.

زيت الورد

أحد أفضل أنواع الزيوت متعددة الاستخدامات التي يمكن اقتناؤها وأحد أفضل الزيوت للاستخدام على الجلد. للاستخدامات الجلدية يعتبر فعلاً جداً لترطيب وإمالة الجلد، والذي يعتبر جيداً لجميع أنواع الجلد ولكن بصفة خاصة للجلد الجاف والناضح والمتهيح.

الجلد المرهق

عادة ما تسبب التأثيرات البيئية الحادة في عدم ارتياح ملحوظ للجسم. والظروف الحارة تسبب تفاعلات في الجلد مثل زيادة العرق وتخثر الماء. الأشعة فوق البنفسجية وتشمل الظواهر الحرارية قد تسبب في التلف الناتج عن أشعة الشمس. يؤدي المناخ الجاف إلى جفاف الجسم ويجب في تلك الحالة ترطيب الجلد.

الجلد القديم

يُعرض جسم الإنسان دائماً لهجوم الجذور الحرة الضارة. الجذور الحرة عبارة عن جزيئات نشطة جداً تتولد من تفاعلات الأكسدة والاختزال الكيموحيوية التي تحدث كجزء من عمليات الأيض الخلوية الطبيعية ونتيجة للتعرض للعوامل البيئية مثل الأشعة فوق البنفسجية والدخان والملوثات وإشعاع جاما. بمجرد تكوينها، تقوم الجذور الحرة بمهاجمة جميع التركيبات (الحمض النووي، الأغشية الخلوية، البروتينات) في الجسم والجلد. ونتيجة لذلك، تم اكتشاف أن الجذور الحرة تسبب في الكثير من الأمراض وفي تسريع آثار أكبر السن. تعتبر الجذور الحرة السبب الرئيسي في تسريع آثار أكبر السن. ولتجنب التلف الناتج عن هجمات الجذور الحرة يعتبر استخدام مضادات الأكسدة ضرورياً. يساعد إيديلروز من نيوكير على تخفيف وتنظيم آثار أكبر السن والتعرجات والتجاعيد في الجلد على كل من الجسم والوجه.

علامات التمدد

تم تركيب إيديلروز من نيوكير للمساعدة على تقليل احتمال ظهور علامات التمدد التي تتكون أثناء فترات التغير السريع في حجم الجسم مثل الحمل ودفعات النمو في سن المراهقة وزيادة الوزن.

الجلد الجاف

يساعد إيديلروز من نيوكير على إعادة تعويض نقص الزيوت الطبيعية للجلد والتي تم استهلاكها نتيجة لعوامل مثل حدة الطقس والمياه ذات المحتوى الكيميائي العالي والاستحمام المتكرر بكثرة والآثار المجففة للتنظيف المركزية وتكييف الهواء.

تعليمات الاستخدام

لأفضل النتائج، قومي باستخدام نيوكير إيديلروز مرتين يومياً لمدة 3 أشهر على الأقل مع التدليك بلطف بأطراف الأصابع في حركة دائرية حتى يتم الامتصاص تماماً. للمساعدة في الوقاية من علامات التمدد أثناء الحمل، قومي بتدليك نيوكير إيديلروز على البطن والأرداف والصدر وأسفل الظهر وأعلى الفخذين مرتين يومياً منذ الأشهر الثلاثة الأولى وحتى بعد الحمل.

التحذيرات

لا تستخدم الخارجي فقط. لا يبلغ. لا تستخدم على الجلد المشقق. في الحالات النادرة لالتهابات الجلد، أوقفي الاستخدام. قد تختلف النتائج الفردية. لا يحفظ في درجة حرارة أعلى من 30 درجة. يستخدم لمدة 9 أشهر بعد الفتح (📅).

المكونات

زيت إيديلروز: بارافين سائل، زيت دوار الشمس، زيت العنب، إيثير دايكابريل، كابريلات كابريرات زيت جوز الهند، خلاصة صيف الوادي، توكوفيرول، ورد دمشقي، عصارة البرتقال الحلو، الإينغ، الليمون، العطر البلدي، قنبر الليمون الحامض، ميموزا تونيفلورا، السنط القضي والذهبي، اللوتس

كريم إيديلروز: ماء، زيت معنفي، بالميتات الأيزوبروبيل، جليسيرين، بارافين، بوليغليسرول-2-سيسيسكي إيزوستيرات، خلاصة زهر صيف الوادي السويسري، بانتيفول، سلفا المغنيسيوم، بولي إيثيلين، ستيرات المغنيسيوم، شمع أبيض، شمع دقيق البلورات، دايستيرات الألويمينوم، فينوكسي إيثانول، ميثيل بارابين، إيثيل بارابين، بوتيل بارابين، بروبيل بارابين، إيزوبوتيل بارابين، ورد دمشقي، عطر

لمزيد من المعلومات

إذا كنت لديك أية تساؤلات أو تعليقات بشأن إيديلروز من نيوكير تفضلني بالكتابة إلى: نيو فارما إيه جي (شركة عامة محدودة)، شارع بينيليك 17، CH-8853-02، لاشين، سويسرا أو بزيارة الموقع www.newpharma.ch.



Made in Switzerland
New Pharma AG, CH-8853 Lachen
EU Office: Kreillerstr. 65, 81673 Muenchen/Germany
www.newpharma.ch